
Sänghs bys samfällighetsförening

Protokol I styrelsemöte i Sänghs bys sa mfäl lighetsförening 2O2L-03-72

Närvara nde styrelseledamöter via Teams:

Tobias Jansson

Veronica Kede

Mattias Rådmark

Nä rva rande Suppleanter via Teams:
Annika Karlsson

Mötets öppnande
Ordförande hälsar välkommen och öppnar dagens möte.

Genomgång av föregående protokoll
Vi ser över punkterna från mötet 2020-07-22

a. Blommor
VK har beställt blommor som skickas hem till ordförande och kassör i föregående styrelse.

b. Marklamporna
VK undersöker om elen är bortkopplad i marklamporna på vårt västra torg.

Följande punkter från förra mötet är viktiga att komma ihåg till våren:
a. Bänkar på torgen och gröningen

Bänkarna behöver slipas och lackas. Vi awaktar till våren.
b, Grus på gångar och torg

Våra grusgångar och torgen behöver påfyllnad av nytt/kompletterande grur. Vi awaktar till våren.
c, O.dförandeskapet efter flytt

Vi ser inga problem med att nuvarande ordförande TJ sitter kvar som styrelsens ordförande fram till
nästa ordinarie föreningsstämman.

Föreningsstämma 2021
Följande förbereds inför kommande föreningsstämma.

. Förslag på ny utgifts- och inkomststat: Vi beslutar att avgiften ligger kvar på samma
nivå som 2020.

. Föreslagen debiteringslängd tas fram. Betaldatum är 30/6 & 30/11.

. Röstlängd förbereds och skrivs ut.
o Dagordning är klar.
. Kallelse till stämman är klar för utskrift.
o Verksamhetsberättelsen är klar men ska dubbelkollas.
. VK har tagit fram förslag på budget 2021 samt resultatrappott föt 2O2O.

. VK har tagit fram förslag på ny utgifts- och inkomststat.

. Valberedningen (Annika & Tore Karlsson) lämnar sitt förslag till styrelsen senast den
3O/4 - ZOZ\.

. Allt underlag ska vara klart senast den 30/3 - 2021 för att sedan lämnas till revisorn.

5tämman är pla nerad att genomföras de n 23/5 - 2A21, klockan 16:00 på Gröningen.



4.

sänghs bys samfällighetsförening

Status ekonomi
Avtalet med Telia ska ses över - TJ letar upp avtalet och återkopplar vid nästa styrelsemöte.

Medlemslista sänghs by
Listan över nya medlemmar är uppdaterad och korrekt.

Föreningens hemsida
Hemsidan är för närvarande uppdaterad. Senaste protokoll saknas.

7. övriga frågor
lnga övriga frågor tas upp.

9.

Nästa möte
Nästa möte beslutas tillfredagen den 7/5 - 2021, klockan 17:30 via Teams.

Mötets avslut
Ordförande tackar för dagens möte som avslutas.

Vid protokollet Mötesordförande

Mattias Rådmark


